



Low Shan You

Han Kun LLP _ Singapore

+65 6013 2965
shanyou.low@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- General corporate
- Capital markets
- Investment fund formation and operation
- Mergers and acquisitions
- Corporate compliance
- Financial services and regulatory

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Before joining Han Kun in 2024, Ms. Low practiced as a corporate and regulatory lawyer at a prestigious international law firm. Her work covers a wide range of corporate transactions, with particular focus on equity capital markets, M&As, financial services regulation, and funds.

Ms. Low's experience in equity capital markets include advising companies and financial advisers on initial public offerings and reverse take-over exercises on the SGX Mainboard and the SGX Catalist board, advising listed companies and their stakeholders on their regulatory and compliance requirements as they undertake various corporate transactions for their fund-raising activities (e.g. placements, rights issues, etc.), acquisitions and disposals, and where required, advising on requirements of the Singapore Code on Take-overs and Mergers (for both offerors and offerees).

Ms. Low has undertaken extensive advisory work in the financial services industry, including advising on clients on their licensing and regulations under the Securities and Futures Act, Financial Advisers Act and Payment Services Act, assisting clients with their license applications as well as advising on their ongoing licensing obligations. In the course of her work, Ms. Low has also worked closely with fund managers, advising them from the fund formation stage (whether the fund is set up by way of VCC, limited partnership, and/or private limited company), coordinating with the tax advisors and fund administrators from the preparation of the fund documents and launching the fund to the closing down of the fund.

Ms. Low has also acted for private equity clients and listed companies, including state-owned fund clients in their various M&A and private equity transactions across various industries. Typically, these transactions include advising on the sale structure, conducting and/or facilitating the due diligence review on the target entity, drafting and negotiating the transaction documents, liaising with foreign counsels or other experts on other areas of practice as needed (such as intellectual property, tax, competition law, etc.), and attending to the closing of the transaction.

EDUCATION

Ms. Low graduated from the University of Manchester with a law degree (LL.B. Second Upper Honours) in 2010, and was admitted to the Singapore Bar in 2012.

QUALIFICATIONS

Advocate & Solicitor of the Supreme Court of Singapore, called to the Singapore Bar, 2012

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



刘珊佑

Han Kun LLP _ 新加坡

+65 6013 2965
shanyou.low@hankunlaw.com

业务领域

- 一般公司事务
- 资本市场
- 投资基金设立和运营
- 兼并和收购
- 公司合规
- 金融服务和金融监管

工作经历

在 2024 年加入汉坤律师事务所之前，刘律师曾在一家知名国际律师事务所担任公司和监管业务律师。法律服务范围涵盖广泛的公司交易，尤其专注于股权资本市场、并购、金融服务监管和基金。

刘律师在股权资本市场的经验包括为公司和财务顾问提供有关新加坡证券交易所主板或凯利板首次公开募股或反向收购活动的法律咨询、为上市公司及其利益相关者提供有关其在筹资活动（即配售、配股等）、收购和处置等各种公司交易中的法规和合规要求的建议，并在必要时就《新加坡公司收购与合并守则》的要求提供建议（针对要约人和受要约人）。

刘律师在金融服务行业从事过大量咨询工作，包括为客户提供有关《证券及期货法》、《财务顾问法》和《支付服务法》下的牌照和监管要求的咨询，协助客户进行牌照申请并就其持续的牌照义务提供咨询。在工作过程中，刘律师还与基金经理密切合作，从基金设立阶段（无论基金是通过可变资本公司（VCC）、有限合伙和/或私人有限公司的形式设立）为他们提供咨询，并与税务顾问和基金管理人协调基金文件的准备和基金的启动，直至基金的关闭。

刘律师还曾为私募股权客户、上市公司（包括国有基金客户）代理各种行业的并购和私募股权交易。她的工作通常包括为交易结构提供建议、对目标实体进行和/或协助尽职调查、起草和谈判交易文件、在需要时与外国律师或其他执业领域（如知识产权、税务、竞争法等）的专家协调并参与至交易的完成。

教育背景

刘律师于 2010 年毕业于曼彻斯特大学，获得法学学位（法学学士二等荣誉学位），并于 2012 年取得新加坡律师资格。

执业资格

新加坡执业律师资格

工作语言
中文、英文